

الاتحالميي العالمسي للمنظمات العلوية

info@alawitefederation.org

Call for Solidarity in Koln - Roncalliplatz on 29 June

The International Federation of Alawite Organizations (IFAO) invites you to support the gathering that is happening on SUNDAY, 29 June at 6:00 PM in Koln Germany, in support of our Syrian fellow citizens and in condemnation of the terrorist attack that targeted St. Elias Church in the Al-Dweilaa neighbourhood.

We stand united to express our sympathy with the victims and to affirm that **Syria**, a land of diversity and coexistence, **rejects violence and condemns terrorism** in all its forms.

Your participation is a reflection of our shared humanity and a gesture of solidarity with the pain of our brothers and sisters in the homeland.

To join the gathering and coordinate directly, please contact the following numbers to be added to the WhatsApp group for the event:

+49 157 3736 7977 +49 157 4579 9593 We encourage everyone to get in touch and join.

دعوة للمشاركة ودعم الوقفة التضامنية - كولن Roncalliplatz بدعوكم الاتحاد العالمي للمنظمات العلوية ((IFAO) للمشاركة في الوقفة التضامنية الحاصلة يوم الأحد يدعوكم الاتحاد العالمي للمنظمات العلوية كولن المانيا، دعمًا لأبناء وطننا واستنكارًا للهجوم الإرهابي الذي استهدف كنيسة مار إلياس في حي الدويلعة.

نجتمع لنعبر عن تضامننا مع الضحايا، ونؤكد أن سوريا، بلد التعدد والتسامح، ترفض القتل والإرهاب. مشاركتكم تعبير عن إنسانيتنا المشتركة، ومؤازرة صادقة لألم إخوتنا في الوطن.

للتنسيق والمشاركة، يرجى التواصل عبر الأرقام التالية ليتم إضافتكم إلى مجموعة الواتساب بالتظاهرة: 49 مجموعة الواتساب بالتظاهرة: 49 مجموعة الواتساب بالتظاهرة:

نرجو من الجميع المبادرة بالتواصل والانضمام لضمان حسن التنظيم والمشاركة الفاعلة

26 June 2025

